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Z A P I S N I K  

SA V. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA NOVALJE 
ODRŽANE DANA 14. SRPNJA 2016.G.  

U GRADSKOJ VIJEĆNICI GRADAD NOVALJE  
S POČETKOM U 09,00 SATI  

 
 
 
Sjednici nazočni: 
 

1.  Vesna Šonje Allena, predsjednica Gradskog vijeća  
2. Zvonko Vrtodušić 
3. Anton Denona 
4. Marijan Badurina 
5. Aleksij Škunca 
6. Albert Semenčić 
7. Ljubomir Kurilić 
8. Robert Badurina 
9. Jurica Palčić 
10. Lukica Šuljić 
11. Valentina Tomulić Trgovčević 
12. Marin Lončarić 

 
Odsutni vijećnici: 
 
13. Mariella Pehovac 

 
Ostali nazočni: 

1. Ante Dabo, gradonačelnik Grada Novalje  
2. Ivana Kurilić, pročelnica Upravnog odjela  
3. Margareta Škunca Čepulo, pročelnica Upravnog odjela 
4. Lucie Zubović, referent za poslove gradonačelnika i Gradskog vijeća 
5. Gordana Vuković, voditeljica odsjeka za prostorno planiranje  
6. Marijan Šuljić, voditelj odsjeka za gospodarstvo 
7. Silvija Hodak Tauzer, pomoćnica pročelnice 

 
Predsjednica Vesna Šonje Allena pozdravila je nazočne vijećnike, djelatnike gradskih službi 
te građane koji su sukladno Poslovniku najavili svoj dolazak na sjednicu,  otvorila sjednicu i 
pozvala gradonačelnika da podnese izvješće o aktivnostima u periodu proteklom od zadnje 
sjednice. 
Gradonačelnik Ante Dabo osvrnuo se na aktivnosti oko pripreme turističke sezone koje su 
radi izvanrednih izbora u zakašnjenju pa su sve službe sa sezonskim djelatnicima tek ovih 
dana ekipirane, tek smo zadnjih desetak dana  ušli u ritam s aktivnostima oko tijeka sezone,  
uveden je novi sustav prijave gostiju e-visitor i evidentira se oko 2% više gostiju u odnosu na 
prošlu godinu, radovi na sanaciji deponije Caska do kraja godine bi se izvršili i od Fonda za 
energetsku učinkovitost bi zatražili 75% povrata sredstava, informirao je  o  dobivenim  
sredstvima  iz državnog proračuna za gradsku knjižnicu,  upoznao je vijećnike sa poduzetim 
aktivnostima na saniranju divljih deponija nabavom mobilnih kamera kako bi se ušlo u trag 
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onima koji smeće ostavljaju na takvim mjestima, aglomeracija Novalja je u tijeku i do kraja 
godine bi trebali ishoditi građevinsku dozvolu i u 2017. godini krenuti s radovima. 
 
AKTUALNI SAT 
 
Vijećnik Robert Badurina 

1. Noćas je bila nevera i ponovo je blato na odlagalištu na Škuncinim stanima, na cesti 
vrlo opasno, netko će se razbit. 

2. Nova autobusna stanica na zaobilaznici remeti promet jer je na raskrsnici i trebala bi 
se izmaknut. 

3. Ja sam upozoravao za Zrće i njihovo udruživanje,  monopolistički nastup na tržištu što  
smanjuje  kvalitetu i ponude i samim time imamo i nekvalitetnije goste. 

 
Gadonačelnik Ante Dabo 

1. Stanica na obilaznici, dobio sam tu informaciju i kontaktirao policiju, a ovdje imamo 
još jedan problem ograđivanja prema cesti, pa je inspektor sigurnosti prometa bio na 
terenu i napravio zapisnik  u cilju naloga o skidanju ograde radi sigurnosti samog 
križanja.  

2. Udruživanje nije problem, već šesti festival Hideout su sve lošiji gosti. Sa općinom 
Kolan nastojimo postići suradnju za rješavanje problema buke iz njihovih klubova. 
Problem je i dalje buka s njihovog područja, i nadam se da će i  Općinsko vijeće 
Kolan, nakon ovog udruživanja klubova, donese odluku o buki mi ćemo problem imati 
pod kontrolom. 
Mislim da je i klubovima interes da imaju boljeg gosta, a što se tiče kvalitete gostiju ja 
bi tu prozvao onih koji prodaju naš smještaj, a i još više razinu naše usluge, npr. cijene 
taksi prijevoza, ponašanje taksista. 

 
Nakon završenog aktualnog sata predsjednica Vesna Šonje Allena predložila je verifikaciju 
zapisnika sa IV. sjednice Gradskog vijeća. 
Verifikacija Zapisnika sa IV. sjednice Gradskog vijeća održane 17. lipnja 2016.g. izvršena je 
uz primjedbu Vesne Šonje Allena na strani 1. kod izlaganja gradonačelnika o aktivnostima 
oko UPU Novalja navedeno je „UPU naselja Novalja“,  a točno je „UPU luke Novalja“. 
S tom primjedbom verificiran je Zapisnik sa IV. sjednice GV održane 17. lipnja 2016.g. 
 
DNEVNI RED 
 
Budući da do dana održavanja sjednice nije pristigla ni jedna primjedba na dnevni red, on se 
smatra usvojenim i o njemu se ne glasa. 
 
 

1. Prijedlog Odluke o IV. izmjenama i dopunama Statuta Grada Novalje. 
2. Prijedlog Odluke o IV. izmjenama i dopunama Poslovnika Gradskog vijeća Grada 

Novalje. 
3. Prijedlog Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja naselja Novalja. 
4. Prijedlog Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja  plaže Zrće s turističkim 

punktom T4. 
5. Prijedlog Odluke o I. izmjenama i dopunama Odluke o komunalnim djelatnostima 

na području Grada Novalje. 
6. Prijedlog Odluke o II. izmjeni  Odluke o  visini spomeničke rente Grada Novalje. 
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7. Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja u odnosu na nekretninu 
oznake k.č. br. 1838/268 k.o. Novalja. 

8. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za dio k.č. br. 
490 k.o. Novalja nova. 

9. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o imenovanju ulica i trgova na području Grada 
Novalje. 

10. Prijedlog Odluke o izboru članova i zamjenika članova Savjeta mladih Grada 
Novalje. 

11. Zahtjev za dodjelu javne površine. 
 
 
 

 
AD/1 Prijedlog Odluke o IV. izmjenama i dopunama Statuta Grada Novalje 
 Uvodno obrazloženje iznijela je Ivana Kurilić pročelnica Upravnog odjela i upoznala 
vijećnike s izmjenama  koje se predlažu u Statutu, a odnose se na razdvajanje Odbora za  
gospodarstvo i društvene djelatnosti koji je do sada bio jedan odbor za dva područja,  na dva 
odbora, Odbor za  gospodarstvo i Odbor za društvene djelatnosti. 
Rasprave po prijedlogu nije bilo pa je predsjednica Vesna Šonje Allena predložila glasovanje 
kojem je pristupilo 11 vijećnika. 
Glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo je  
 

Odluku o IV. izmjenama i dopunama Statuta Grada Novalje 
 
 

AD/2 Prijedlog Odluke o IV. izmjenama i dopunama Poslovnika Gradskog vijeća Grada 
Novalje. 
Uvodno obrazloženje iznijela je Ivana Kurilić, pročelnica Upravnog odjela i predložila 
izmjene i dopune Poslovnika koje predlaže i Komisija za Statut, Poslovnik i normativnu 
djelatnost. 
U raspravi, vijećnik Aleksij Škunca predložio je da se u čl. 27.a.  umjesto riječi usklađenje 
koristi  termin očitovanje,a gradonačelnik sa kao predlagatelj odluke složio s prijedlogom, to 
su prihvatili i vijećnici, pa je predsjednica Vesna Šonje Allena dala  prijedlog na glasovanje 
kojem je pristupilo 11 vijećnika. 
Glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za  Gradsko vijeće  donosi  
 

Odluku o IV. izmjenama i dopunama Poslovnika Gradskog vijeća Grada Novalje 
 

 
Nakon 2. točke dnevnog reda pristigao je vijećnik Marijan Badurina pa je sjednici nazočno 12 
vijećnika. 
 
 
 



4 
 

AD/3 Prijedlog Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja naselja Novalja 
 Uvodno obrazloženje iznijela je Gordana Vuković, voditeljica odsjeka za prostorno 
planiranje i upoznala vijećnike s procedurom izrade UPU naselja Novalja.  
Ispred Urbanističkog instituta Hrvatske obrazloženje je iznijela Dunja Ožvetić. 
Gradonačelnik Ante Dabo osvrnuo se na proceduru donošenja i sudbinu plana i rekao da je 
ovo prvi UPU za naselje Novalja od osnivanja općine 1993. godine i prvi cjeloviti dokument 
koji uređuje Novalju. Istaknuo je članak 126. prema kojem će se svi zaprimljeni zahtjevi do 
danas dovršiti prema odredbama ovog Plana. 
Vijećnik Aleksij Škunca  rekao je da je ovaj dokument  prvi puta pred vijećnicima ako se 
zanemari onaj zajednički plan morskog i kopnenog dijela iz 2012. godine. Upozorio je na 
članak 20. i članak 31. vezano za najviše dozvoljenu visinu gradnje i rekao da se može 
dozvoliti još jedan kat ali dva nikako, te  da bi ovo nazvao hotelizacijom ili uvjetno rečeno 
hostelizacijom.  Primjetio je da ima nekih  pomaka u odnosu na prijašnji prijedlog,  a da je 
bilo volje za kompromis mogao se postići dogovor oko prijedloga i Klub vijećnika HDZ-a ne 
može podržati ovakav plan i ostati će suzdržani. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da  se u ovom UPU ne upotrebljava riječ „hostel“ koji 
su postojali u ranijem sazivu Gradskog vijeća, bilo je hostela, a zadnje je niknuo u poslovnoj 
zoni.  Vezano za visinu rekao je da hotel Loža može dobiti treći kat i po važećem Prostornom 
planu i istaknuo da Novalji fali u strukturi smještaja upravo smještaj s 4*. 
 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika. Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 5 (pet) suzdržanih Gradsko vijeće 
donijelo je   

Odluku o donošenju Urbanističkog plana uređenja naselja Novalja 
 
AD/4 Prijedlog Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja  plaže Zrće s turističkim 
punktom T4 
 Uvodno obrazloženje iznijela je Gordana Vuković, voditeljica odsjeka za prostorno 
planiranje i upoznala vijećnike sa prijedlogom prema kojem se ide u izradu projekta UPU 
zone Zrće. Nakon toga slijedi procedura, javna rasprava do donošenja. 
U raspravi vijećnik Aleksij Škunca upitao je za  status močvare da li je treba definirati, a 
gradonačelnik je odgovorio da su zaštitari prirode izbacili iz građevinskog dijela tu močvaru i 
ona ne ulazi u ovaj UPU. 
 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika. Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za i 4 (četiri) suzdržana Gradsko vijeće donijelo 
je  

Odluku o izradi Urbanističkog plana uređenja  plaže Zrće s turističkim punktom T4 
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AD/5 Prijedlog Odluke o I. izmjenama i dopunama Odluke o komunalnim djelatnostima 
na području Grada Novalje 
Uvodno obrazloženje iznijela je Margareta Škunca Čepulo, pročelnica Upravnog odjela i 
upoznala vijećnike sa prijedlogom za izmjenu odluke o komunalnim djelatnostima, a odnosi 
se na određivanje djelatnosti od lokalnog značaja kao održavanje sustava za odvodnju 
oborinskih voda, slivnika i rigola te održavanje groblja i krematorija te obavljanje pogrebnih 
poslova. 
Vijećnik Aleksij Škunca predložio je da se razmišlja o izgradnji grobljanske kapelice u 
Novalji koja je nekad bila avangarda, a sada se nalazi na začelju. 
Gradonačelnik Ante Dabo rekao je nije zadovoljan idejnim rješenjem proširenja groblja i 
prijedlogom središnjeg križa  pa bi ovo trebalo predviđati  za drugu proračunsku godinu. 
 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 10 
vijećnika. Glasovanjem, sa 10 (deset) glasova za Gradsko vijeće usvojilo je  
 

Odluku o I. izmjenama i dopunama Odluke o komunalnim djelatnostima na području 
Grada Novalje 

 
 

AD/6 Prijedlog Odluke o II. izmjeni  Odluke o  visini spomeničke rente Grada Novalje. 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i upoznala vijećnike sa 
prijedlogom za izmjenu Odluke o visini spomeničke rente prema kojoj  obveznici koji rade 
cijele godine plaćaju manji iznos naknade od onih koji rade sezonski. 
Po prijedlogu nije bilo rasprave. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 
vijećnika.  
Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće usvojilo je  
 

Odluku o II. izmjeni  Odluke o  visini spomeničke rente Grada Novalje 
 
AD/7 Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja u odnosu na nekretninu 
oznake k.č. br. 1838/268 k.o. Novalja 
 Uvodno obrazloženje iznijela je pomoćnica pročelnice Silvija Hodak Tauzer i 
upoznala vijećnike sa provedenim  postupkom javnog natječaja za k.č. br. 1838/268 k.o. 
Novalja u poduzetničkoj zoni i prijedlogu Povjerenstva da se prihvati ponuda obrta  Svijet 
drva koja zadovoljava uvjete iz natječaja. 
Vijrćnik Aleksij Škunca upitao je o kojem iznosu se radi po m2, a Silvija Hodak Tauzer 
odgovorila je da se radi o iznosu od 53 Eur po m2 ponuđena cijena i sa 70% popusta koje 
ostvaruju konačna cijena iznosi 15,70 Eur. 
Uz prijedlog da se u članku 1. Odluke navede postotak olakšice od 70% predsjednica Vesna 
Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 8 vijećnika. 
Glasovanjem, sa 8 (osam) glasova za Gradsko vijeće donijelo je  
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Odluku o izboru najpovoljnijeg ponuditelja u odnosu na nekretninu oznake k.č. br. 
1838/268 k.o. Novalja 

 
AD/8 Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za dio k.č. br. 
490 k.o. Novalja nova 
Pomoćnica pročelnice Silvija Hodak Tauzer iznijela je obrazloženje za prijedlog o skidanju 
statusa javnog dobra za dio nekretnine u centru, a odnosi se na skidanje statusa sa 3 m2 
površine koje je u naravi vlasništvo Josipa Tamaruta u Istarskoj ulici. 
U raspravi vijećnik Zvonko Vrtodušić podsjetio je da je na prošloj sjednici razmatran 
prijedlog za skidanje statusa sa zgrade istog vlasnika. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 9 
vijećnika.  
Glasovanjem, sa 9 (devet) glasova za Gradsko vijeće usvojilo je  
 

Odluku o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za dio k.č. br. 490 k.o.  
Novalja nova 

 
AD/9 Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o imenovanju ulica i trgova na području Grada 
Novalje 
Uvodno obrazloženje iznijela je pomoćnica pročelnice Silvija Hodak Tauzer i upoznala 
vijećnike sa inicijativom za dopunu imena ulica u predjelu Borovićevi stani, a radi izgradnje 
cjevovoda i redukcijsko vodomjerne komore. 
U raspravi o vijećnik Aleksij Škunca predložio je ispravak u zapisniku koji se odnosi na 
nazočnost članova. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 9 
vijećnika.  
Glasovanjem, sa 9 (devet) glasova za Gradsko vijeće usvojilo je  
 

Odluku o dopuni Odluke o imenovanju ulica i trgova na području Grada Novalje 
 
AD/10 Prijedlog Odluke o izboru članova i zamjenika članova Savjeta mladih Grada 
Novalje 
 Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike sa 
provedenim postupkom za  izbor članova Savjeta mladih koji je po drugi put proveden radi 
interesa mladih HDZ-a za sudjelovanje u Savjetu mladih. 
Vijećnik Aleksij Škunca zahvalio je na razumijevanju Gradskom vijeću i potaknuo mlade da 
se uključuju i sudjeluju u radu Savjeta mladih. 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 9 
vijećnika.  
Glasovanjem, sa 9 (devet) glasova za Gradsko vijeće usvojilo je  
 

Odluku o izboru članova i zamjenika članova Savjeta mladih Grada Novalje 
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Gradsko vijeće Grada Novalje u Savjet mladih Grada Novalje izabire članove i njihove 
zamjenike, a kako slijedi: 
 

1. Šime Dabo 
Zamjenica Ivana Šupraha 

2. Ivo Makarun 
Zamjenica Daria Antonović 

 
AD/11 Zahtjev za dodjelu javne površine. 
Uvodno obrazloženje iznio je voditelj odsjeka za gospodarstvo i društvene djelatnosti Marijan 
Šuljić i upoznao vijećnike sa zahtjevom Ivanke Šimunović vl. obrta ANA za dodjelu javne 
površine ispred fast fooda „Best burger“ za postavljanje stolova. 
 
U raspravi vijećnici Jurica Palčić i Albert Semenčić nisu se složili s zahtjevom iz razloga što 
bi se stolovi postavili na prolaz predviđen za pješake. 
 
Predsjednica Vesna Šonje Allena dala je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 9 
vijećnika.  
Glasovanjem, sa 1 (jednim) glasom za, 3 (tri) protiv i 5 (pet) suzdržanih  Gradsko vijeće nije 
usvojilo zahtjev te je donijet slijedeći zaključak: 

 
 
 Gradsko vijeće Grada Novalje odbija zahtjev  Ivanke Šimunović vl. obrta ANA, 
Koledinečka 4, Zagreb za korištenje javne površine za postavljanje stolova ispred objekta 
brze hrane „Best burger“ u  ulici Petra Krešimira IV  24 u Novalji. 
 
 
Sjednica je završena u 11,25 sati. 
 
 
 
 
Zapisnik izradila:       Predsjednica  
  Lucie Zubović            Vesna Šonje Allena, dipl.ing.arh. 

 
  
 


